
BSG Bestyrelsesmøde d. 24/6 2017 (forud for generalforsamlingen) 

Fremmødt var: Alle bestyrelsesmedlemmer. 

1. Fremlæggelse af bestyrelsens forslag til vedtægtsændringer. Hvordan og hvorfor fremsættes 

forslaget. Sproglig opdatering og tydeliggørelse af hvordan vi gør tingene i vores forening. Vi ønsker 

at alle veje betragtes ens, og at gennemgående veje bliver vedligeholdt som hidtil. I det hele taget 

er det udsprunget af et ønske om, at styrke vores forening. 

2. På baggrund af flere henvendelser har Jens Kristian taget kontakt til NOMI ang. manglende molok 

ved Lyngvej. Man stiller sig velvillig overfor at finde en løsning, som måske bliver 1-2 overjordiske 

molokker. 

3. Jens Kristian har kontaktet Skive kommune for at høre om der er nyt vedr. Nørresø. Man ligger i 

forhandlinger med lodsejere ved afståelse af jord. 

4. Grundejerforeningens 50 års jubilæum. Vi orienterer generalforsamlingen om vore planer og 

efterlyser gode ideer, så det kan blive en festlig aften. 

5. Indkørslen til Mosevej er ikke pæn. Huller hvor asfalt slutter og grusvejen starter. Elskabet ser ud til 

at være påkørt. Vi kontakter Borgerforeningen og beder den om ikke der kan gøres noget. 

6. Orientering om ”Nabohjælp” på generalforsamlingen. 
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